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Datum:  25. dubna 2013 

Přítomni:  Lubomír Rulíšek, Ullrich Jahn, Jiří Jiráček, Iva Pichová, Jitka Moravcová, 

      Zlatko Janeba, Radek Pohl 

Omluveni: Hana Sychrová, Tomáš Obšil  

Hosté: Zdeněk Hostomský, Martin Munzar 
  
Program:  
 
1/ Schválení programu a zápisu z minulého zasedání  
2/ Financování činnosti vědeckých týmů od roku 2014  
3/ Výběr zvaných řečníků pro "IOCB Invited Lecture Series"  
4/ Různé 
 
Zápis: 
 
Ad 1)  Rada aklamací jednomyslně schválila program schůze a zápis z minulého zasedání 
dne 21. 3. 2013.   
 
Ad 2)  Rada vyslechla informace ředitele týkající se návrhu na financování vědeckých týmů 
od ledna 2014. Hlavním záměrem návrhu je dlouhodobé snižování finančních nákladů 
ústavu v souvislosti s očekávaným poklesem příjmu z licenčních poplatků v následujících 
letech. Navrhovaná redukce nákladů se má dotknout zejména vnitřních dotací pro vědecké 
týmy a osobních nákladů, které tvoří největší výdajovou položku rozpočtu. Za těchto 
okolností se zvýší význam externího financování z úspěšných grantových zdrojů. Detailní 
formulace nového modelu financování bude ještě předmětem dalších diskusí a upřesňování 
m.j. na připravovaném „workshopu“, který bude této problematice věnován. 
 
Usnesení: 
Rada v principu podporuje zavedení nového systému financování (který, na rozdíl od 
stávajícího systému, zohledňuje velikost týmu) jako nástroje k dlouhodobému 
snižování nákladů instituce, jehož součástí je i zodpovědné hospodaření v oblasti 
osobních nákladů. Zároveň však doporučuje další diskusi na téma detailního 
propracování systému, zejména v oblasti úlohy grantových prostředků a možností 
jejich praktického využívání. Dále pak doporučuje prezentaci modelových konkrétních 
případů dopadu nového systému na financování malých, středních a velkých 
vědeckých týmů. 
 
Ad 3)  Na základě výsledků hlasování per rollam a následné diskusi byl projednán výběr 
významných zahraničních vědců pro zvané přednášky.  
 
Usnesení:  
Rada schvaluje výběr významných zahraničních vědců (14) pro zvané přednášky. 
Osloveni budou (bez titulů): J.J. Collins, T. Carrel, J. Hartwig, T. Muir, V. Pecoraro, P.A. 
Wender, A.R. Fersht, R. Breslow, A.B. Smith, Ch.S. Craik, M. Groll, B.G. Davis, G.A. 
Molander a C.D. Poulter. Z uvedeného seznamu bude vedením generován  
(i v závislosti na možnostech oslovených) užší výběr zvaných řečníků. 
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Ad 4)  
 
 Rada vyslechla informaci I. Pichové o průběhu konkurzního řízení na místa 

postdoktorálních pracovníků a hostujících profesorů (IOCB Sabbatical a IOCB 
Postdoctoral). Závěr komise je uveden na webových stránkách ústavu. 

 Rada vyslechla informaci vedení o skutečnosti, že AV ČR vypisuje konkurs na získání 
postdoktoráního stipendia hrazeného z prostředků AV ČR.  

 Rada vyslechla informaci L. Rulíška o výzvě nově zvolené Akademické rady AV ČR k 
podání návrhů na členství v akademických poradních orgánech pro funkční období 2013-
2017.  

Usnesení: Rada doporučuje prodloužit stávající členství v poradních orgánech 
následujícím pracovníkům ústavu: B. Petschová (Ekonomická rada), Z. Formanová 
(Komise pro vědecké informace) a I. Krumlová (Rada pro popularizaci vědy). Rada 
rovněž doporučí vhodné kandidáty na postdoktorální stipendium AV ČR z řad 
navržených kandidátů, a to do 30. dubna 2013. Zároveň se Rada domnívá, že by 
informace o tomto postdoktorálním programu AV ČR měly být zveřejněny na 
webových stránkách ústavu. 
 
 Rada vyslechla informaci Z. Hostomského a) o dopisu prof. Drahoše týkajícího se záměru 

integrovat do multidisciplinárních vědeckých programů zainteresované týmy z různých 
ústavů AV ČR. Po krátké diskusi Rada odložila vyjádření stanoviska k tomuto záměru na 
příští zasedání Rady, a b) o možnosti zavedení nových identifikačních karet pro 
monitorování osob v rekonstruovaném areálu ústavu, zajišťujících pouze monitorování 
počtu osob v jednotlivých křídlech budov při současném splnění požárních a 
bezpečnostních předpisů, tedy odklon od systému RTLS. Rada vzala tuto informaci na 
vědomí. 

 
 

Zapsal: B. Koutek 

 

 

Schválil: L. Rulíšek, předseda Rady ÚOCHB 


